

Tourism & Hospitality**News & Events
Updates****FOOD &
BEVERAGE****餐飲業****RBHK**
RESTAURANT & BAR**Restaurant & Bar Hong Kong - Where F&B Buyers Come to Shop**

Positioned as Asia's leading fine dining and bar exhibition, Restaurant and Bar Hong Kong (RBHK) is a key event on the F&B business calendar, featuring the latest products, trends and developments. From 5-7 September at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre, RBHK will be featuring top culinary artists, beverage professionals and decision makers that will bring forward new products, international awards, masterclasses and innovative show elements to elevate the showcase to another level. Concurrently held is Seafood Expo Asia where suppliers and buyers meet for the surging demand of seafood.

[Restaurant & Bar Hong Kong](#)
[Seafood Expo Asia 2017](#)

香港餐飲展 - 連繫餐飲買家與供應商的有效平台

香港餐飲展為業界人士提供獨一無二的展出及買賣平台，展會中各類研討會及比賽可有效促進餐飲業交流並開拓新商機。香港餐飲展2017將於9月5-7日假香港會議展覽中心舉行，同場設有烹飪示範及不同主題專區，業界可以跟來自世界各地的參展商面談，拓展人脈，採購最新的產品和服務。專業海產展覽盛會《亞洲海鮮展》將於同期舉行。

[香港餐飲展](#)
[亞洲海鮮展](#)

WINE**葡萄酒業****Whisky Live Festival Returns to Hong Kong**

Whisky Live 2017, the global whisky festival, is returning to Hong Kong this year with more than 200 whisky brands. [More details...](#)

威士忌酒展載譽歸來

國際性威士忌酒展Whisky Live將載譽歸來！Whisky Live Hong Kong 2017將於9月3日假九龍灣國際展貿中心舉行，場內提供超過二百款威士忌讓您盡情品嚐。詳情...

TRAVEL & TOURISM

旅遊業



Digital Travel Sales in APAC Set to Grow by 22.5 percent in 2017

Asia Pacific is the most established digital travel sales region in the world with sales expected to reach HK\$214.07 billion this year, marking a growth of 22.5 percent on last year, the latest report from eMarketer reveals. [More details...](#)

旅遊電子商務總營業額按年上升

根據eMarketer最新的研究數據顯示，亞太地區成為全球最成熟的旅遊電子商務銷售區域，今年的銷售額預計將達到214.07億港元，比去年同期增長了百分之22.5。詳情...

School of Hotel and Tourism Management (SHTM) at Hong Kong Polytechnic University Ranked No. 1 in the World

The SHTM has again excelled in university rankings, taking top spot in the new "Hospitality and Tourism Management" category of ShanghaiRanking's Global Ranking of Academic Subjects (GRAS) 2017. [More details...](#)

香港理工大學酒店及旅遊管理學院全球排名第一

香港理工大學酒店及旅遊管理學院於《2017軟科世界一流學科排名》的旅遊休閒管理學科組別中排名全球第一。詳情...

CONVENTIONS & EXHIBITIONS

會議展覽業



Asia Fruit Logistica

Asia Fruit Logistica is the only annual international trade exhibition for fresh fruit and vegetable marketing in Asia which focuses exclusively on the fresh produce sector and related value chain for the whole Asian region. It brings together key players of the business from all over the world, which makes this highly valuable for both visitors and exhibitors to gain an overview of the market, scout for new products and varieties, and establish new business contacts in this sector. Asiafruit Congress will take place on 5 September before Asia Fruit Logistica opens its gates from 6-8 September at the AsiaWorld-Expo.

[Asia Fruit Logistica](#)
[Asia Fruit Congress](#)

亞洲國際水果蔬菜展覽會

亞洲國際水果蔬菜展覽會是唯一一個每年在亞洲舉辦的新鮮果蔬國際貿易展覽會。展覽會將專注展示整個亞洲地區的新鮮水果蔬菜農產品產業以及和該產業相關的價值鏈，有效為業界人士提供全面獲取亞洲市場信息、尋找新產品和新品種，並在該領域建立新業務聯繫的最有效的平台。亞洲國際果蔬大會將於9月5日舉行，為一連三日(9月6-8日)於亞洲博覽館舉行的亞洲國際水果蔬菜展覽會揭開序幕。

[亞洲國際水果蔬菜展覽會](#)
[亞洲國際果蔬大會](#)

GENERAL 一般消息



Hong Kong and Mainland Sign Agreement to Enhance Tourism Exchange and Co-Operation

Under the agreement, Hong Kong and Mainland will jointly develop Maritime Silk Road tourism products, conduct joint publicity in the Belt and Road markets, and enrich multi-destination travel itineraries.

[More details...](#)

香港與內地簽署協議深化兩地旅遊交流合作

協議下香港與內地達成共識，將聯合開發「海上絲綢之路」旅遊產品，共同開展「一帶一路」沿線旅遊市場的宣傳推廣，並豐富「一程多站」旅遊路線。詳情...

Hong Kong New Zealand Sign Tax Deal

Hong Kong has signed an agreement with New Zealand to allow the automatic exchange of financial account information in tax matters from next year. [More details...](#)

香港新西蘭簽稅務資料協定

香港與新西蘭簽署協定，明年起實施稅務事宜自動交換財務帳戶資料的安排。詳情...

Technology Voucher Programme for SMEs

Technology Voucher Programme (TVP) aims to subsidise local small and medium enterprises (SMEs) in using technological services and solutions to improve productivity, upgrade or transform their business processes. The programme will be implemented on a pilot basis for an initial period of three years from November 2016 with HK\$500 million from the Innovation and Technology Fund. [More details...](#)

科技券計劃資助本地中小型企業

科技券計劃旨在資助本地中小型企業使用科技服務和方案，以提高生產力或升級轉型。計劃由創新及科技基金提供五億港元設立，從2016年11月起先推行三年。詳情...

64 percent of MNCs Mull Over Using Co-Working Spaces

According to CBRE's latest report, co-working spaces now play host to a wide variety of end users, including both large companies and start-ups, providing an innovative new platform for these two distinct parties to interact. [More details...](#)

百分之六十四受訪跨國企業未來傾向增加租用共享辦公室

世邦魏理仕的最新統計數據顯示，共享辦公室提供靈活安排的辦公空間，近年來受到各式企業包括傳統企業和初創公司的追捧。詳情...

UPCOMING HK EVENTS

最新活動

Natural & Organic Products Asia

亞洲天然及有機產品博覽

30 August-1 September 2017

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港會議展覽中心

[More...](#)

Restaurant & Bar Hong Kong

香港餐飲展

5-7 September 2017

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港會議展覽中心

[More...](#)

Seafood Expo Asia

亞洲海鮮展

5-7 September 2017

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港會議展覽中心

[More...](#)

Asia Fruit Logistica

亞洲國際水果蔬菜展覽

6-8 September 2017

Asia-World Expo

香港亞洲國際博覽館

[More...](#)

Beertopia

22-23 September 2017

Central Harbourfront

中環海濱活動空間

[More...](#)

Kin Hong Seafood Festival

1-30 September 2017

[More...](#)

CONTACT US

聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.

Our services are free and tailored to your needs.

Sindy Wong

黃思敏

Head of Tourism and Hospitality

T: (852) 3107 1067

E: swong@investhk.gov.hk

Betty Leung

梁婉霞

Americas, Africa

T: (852) 3107 1028

E: bleung@investhk.gov.hk

Jenny Hui

許嘉珮

Asia (except Greater China), France

T: (852) 3107 1047

E: jhui@investhk.gov.hk

Lily Wang

王麗

Greater China, Australasia

T: (852) 3107 1037

E: lwang@investhk.gov.hk

Rebecca Chan

陳鳳霞

Europe (except France)

T: (852) 3107 1093

E: rebeccachan@investhk.gov.hk